
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 18. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 132
Vil ministeren oplyse om man kan have depotrum på 2 m2 indeholdt i beboerens
leje, eller skal det indeholdes i ældreboligens/plejehjemmets serviceareal, når
depotrummet er til for at lette arbejdsgangene, og burde kommunen i så fald
betale for disse kvadratmeter i stedet for beboeren?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anita Knakkergaard (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. maj 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anita.Knakkergaard@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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